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- L 'Ajuntament donava per acabat el Pia de 
Millora de I'espai fluvial del Tenes. Una ac-
t u a d o que tenia l 'objectiu d'assegurar les zo-
nes urbanes properes, reduir el rise d'avin-
gudes i millorar la qualitat del bosc de 
Ribera. Quedava pendent la bassa de lami-
nació al nord de la Campinya, que no tirava 
endavant per la mala situació econòmica de 
l 'Agència Catalana de l'Aigua. 

- Arcadi Oliveres, president de Justicia i Pau, 
feia una xerrada a la Biblioteca convidat pel 
C r u p d'Ornitologia del Tenes. Centrada en la 
crisi actual i la Solidarität entre els inte-
grants de la societat, advertía sobre la crei-
xent crisi alimentària. 

- S'anunciava la supressió del bus urbà a 1 de 
gener, després de més de 7 anys de funcio-
nament. Generalitat, Ajuntament i Sagalés 
acordaven dissoldre el transport municipal, 
un servei que el consistori afirmava que no 
es pot as.sumir. 

- El tàndem format pel xef de postres de El 
Celler de Can Roca, .lordi Roca, i el perfu-
mista vallesà Agusti Vidal protagonitzaven 
una xerrada del Ganxo. Presentaven Núvol 
de llimona, un perfum inspirât en unes pos-
tres i unes postres convertides en perfum. 

- S 'estrenava la remodelada passera del 
Tenes de la Campinya. Construida sense 
subjeccions per evitar que fos un obstacle en 
cas d'una gran riuada, era l'última obra pen-
dent del Pía de Millora del riu. 

- L'anunci de l'eliminació del bus municipal 
provocava la protesta d'un grup de veins de 
Santa Eulàlia, que organitzaven una protes-
ta a la Plaça de l 'Ajuntament. Tots els partits 
politics de l 'oposició, Independents-ERC, 
PSC i Iniciativa per Cata lunya-Esquerra 
Unida i Alternativa donaven suport a la con-
centrado a favor del bus urbá 

En esports, el Cadet Masculi del Club Escola 
de Básquet Ronçana perdia en la sortida a 
Montornès del Vallès. Tot i anar per davant 
fins gairebé l'últim quart, els jugadors de 
Francisco Arnaldos acaben cedint per 61 a 52. 

- El Fútbol Sala MacErin treballava per su-
perar el mal inici de temporada amb només 
una victoria a Divisió d'Honor. Tres juga-
dors de l'entitat acabaven de disputar el 
Campionat d'Europa de Fútbol Sala sub2i 
amb Catalunya. 

- El Fútbol Sala MacFrin golejava el Collbató 
i encadenava la segona victoria consecutiva 
a la Higa. Eis jugadors de Pedro López sen-
tenciaven el partit a la primera part amb un 
domini aclaparador. 

- Excel-lent inici de temporada del Cadet A 
del Ron(;ana. L'equip d'Adrià Castejon aca-
bava la primera volta de la temporada com a 
4t millor equip de Catalunya, després del 
Barga, el Joventut i el Sant Josep de Girona. 

Gener2012 

- El 2012 comengava amb l'adéu al transport 
urbà municipal, mesura que topava amb l'o-
posició d'una plataforma formada per veins 
del poblé. L'equip de govern valorava posar 
en marxa un servei a demanda gratuit, en 
funcionament dos dies setmanals. 

- L'últim pie de l'any delegava la gestió del 
c lavegueram municipal al Consorci del 
Besós. Independents-ERC i PSC s'oposaven 
a la mesura per la nova taxa creada ja que 
era a càrrec els veins. 

- Durant les Festes de Nadal, el Casal Parro-
quial estrenava l ' adequadó de l'escenari 
amb les dues representadons deis Pastorets. 
Desenes de nenes i nenes seguien la cavalca-

El Bus d'APINDEP que presta el nou servei 
gratuit per a Gent Gran. 
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